
Dagordning till styrelsemöte                                    

                                                                                    

Föreningens namn: Karlsborgs Gymnastikförening 
Organisationsnummer: 866601–1153 
Datum: 2023-04-13 
Ort: Karlsborg 
Mötesplats: Kaptenen, Karlsborg. 
Tid: 18:30 – 20:30 
 
Närvarande: Johan Tranquist, Sara Pettersson, Lena Gustafsson, Jessica Björklund, Camilla 
Lundmark Nyman, Carina Nyberg, Anette Annerfalk, Maria Hammar, Marie Karlsson, Anna Sandberg 
adjungerad ledamot. 
Ej närvarande: Thomas Johansson och Sofia Ekman. 
 

§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsar alla välkomna och speciellt de nya ledamöterna Jessica Björklund och Maria 
Hammar. Anette Annerfalk suppleant går in som ersättare för Thomas Johansson. 

§ 2. Dagordningens godkännande. 
Ja.  

§ 3. Val av två personer att justera dagens protokoll. 
Jessica Björklund och Marie Karlsson. 

§ 4. Föregående mötesprotokoll. 
Sekreterare läser upp de beslut som togs samt annat av vikt under de olika punkterna. 

§ 5. Ekonomi. 
Kassör delar ut en ekonomisk översikt fram till dagens datum. Vid föregående möte kom styrelsen 
överens om att i början av Gymmixpassen påminna de som inte betalat in medlems- och 
träningsavgifter att göra det snarast så att försäkringen gäller. Det ser ut som att detta hörsammats. 
 
Truppgymnastiken har fått LOK-stöd och Aktivitetsbidrag utbetalda. Deras försäkringskostnader har 
ökat eftersom antal deltagare ökat. 
 
Ekonomin ser sammantaget bra ut för alla tre verksamhetsgrenarna. 
 
Ordförande informerar om att SGF godkänt återredovisningen av beviljat bidrag för inköp av redskap 
och träningsutrustning samt utbildning av aktiva ledare för ålder 7–25 år för 2022. 
Ordförande har skrivit till SGF att utbildningsbidrag för Gymmix vuxenträning och Bamse som erhållits 
blir svårt att utnyttja under våren på grund av för få utbildningstillfällen. SGF har svarat att 
redovisningsdatum flyttas fram till 2024-01-31.  
Mellan 15/3–30/4 kan idrottsföreningar söka ett nytt stöd genom Riksidrottsförbundet  
för att nå fler äldre. Det är ett engångsstöd på 3000 kr. Satsningen heter ”Fler äldre i rörelse”. 
Riksidrottsförbundets målsättning är att nå 3000 föreningar som antingen vill växla upp eller starta en 
satsning på målgruppen 65 plus. Fram till 2025 kommer föreningarna som får stödet att ha möjlighet 
att fortsätta utveckla föreningsverksamheten med äldre genom olika stöd från idrottsförbunden och 
RF-SISU distrikt. Thomas har ansökt om engångsstödet. 
 



                                                                                    

Camilla lämnar en offert på beachflag och banderoll enligt beslut som tagits att köpa in. Styrelsen 
beslutar om inköp enligt offert samt att ha blå text och logga.  

§ 6. Gymmix, Bamse och Truppgymnastik. 
Gymmix har haft bra deltagarantal på Medel, Bas, Step/styrka, Core och Mogengympa. Något mindre 
deltagare söndagar på Cirkelfys och Yoga. Gymmix vuxenträning tycker det är viktigt med ett brett 
utbud av pass även om inte alla är lika välbesökta. 
Lena tar upp att mogengympans sista träningspass för säsongen avslutas med promenad och fika. 
Marie och Anette säger att den avslutningen är sedvanlig. 
 
Bamse meddelar att de är samma ledare som tidigare och tanken är att nya ledaren Maria Blix 
ansvarar för egen grupp nästa termin. 
 
Truppgymnastiken har fått 20 nya barn i kön. Nedre åldersgräns är satt till 7 år. Fokus läggs nu på ny 
Idrottshall och att få fler ledare. Terminen rullar på. Sommaravslutningen är satt till 10/6 kl.12:00 på 
Moliden.  

§ 7. Ledarträffar 
Gymmix ledarträff är den 11/5. Ordförande lämnar över till ledaransvariga Anette och Marie att kalla till 
ledarträff, genomföra ledarträffen och dokumentera.  
 
Bamse, Malin B, meddelar att hon försöker samla ledarna efter att terminen slutat för att prata ihop 
sig. 
 
Truppgymnastiken har inga bestämda ledarträffar utan återkommande träffar i de olika grupperna 
under terminens gång. 

§ 8. Material/Lokaler. 
Information från Bamse att lokalen fungerat bättre med koderna den sista tiden. Draglinan till bommen 
har inte åtgärdats än, så de har inte kunnat nyttja den mer än de första gångerna på terminen. 
Anmälan har gjorts både av ordförande och Malin B till kommunen samt av andra via rektorn. Sedan 
bytet av koden till musikskåpet har Bamse inte upplevt några problem med kistorna där de förvarar 
redskap. 
 
Ordförande och Anna informerar hur det gått i kontakterna med kommunen och politikerna kring 
planerna på byggandet av ny idrottshall. En gemensam skrivelse har lämnats in av ordförande, Anna 
och Malin B 2023-03-16 till Kultur- och fritidsnämnden, Karlsborgs kommun för att få ökad förståelse 
för de behov som Truppgymnastiken har för att kunna bedriva en god, trygg och säker verksamhet på 
Moliden. De har också skickat en inbjudan till Kommunstyrelsen i Karlsborgs kommun till studiebesök i 
Skövdehem Arena 15/4 kl.15:00 för att kunna visa smarta lösningar och varför det finns ett behov av 
dessa smarta säkerhetslösningar inför bygget av framtidens idrottshall i Karlsborg. 
Ännu har en politiker svarat och kan komma, en annan att dagen inte passade och är öppen för en ny 
tid. Skrivelse samt inbjudan läggs till protokollet. 
 
Materialansvarig, Lena, tar upp om ny inventering av Gymmix material efter vårterminens slut. Datum 
bestäms till 15/5 kl. 17:00. De som har möjlighet att vara behjälpliga kommer. Lena tar också upp att 
tvållösning och papper att torka av hantlar och stänger har köpts in efter förslag av deltagare på pass 
där det används.  

§ 9. Återkoppling från ”Ge styrelsen kraft”.  
Vi diskuterar materialet som skickats ut med sammanställning efter träffen med SISU 30/3. Vi kommer 
fram till att det som fungerar bra i styrelsearbetet och i föreningen behöver vi inte ta tag i akut nu. 
Finns en del områden som vi identifierar och tar tag i. 



                                                                                    

 
Styrelsen har tidigare tagit beslut, efter förslag av Anna på Truppgymnastiken, att utse en barn- och 
ungdomsansvarig enligt Gymnastikförbundets anvisningar. Förslag att bilda en kommitté med Jessica 
Björklund, Sara Pettersson och Maria Hammar. Jessica och Sara som barn- och ungdomsansvariga 
och Maria Hammar i egenskap som ledare i Truppgymnastiken. Jessica blir kontaktperson. Styrelsen 
beslutar enligt förslaget. 
 
Förslag att det bildas en lokalgrupp gällande nya Idrottshallen och att Malin B, Anna, ordförande och 
Thomas ingår i denna. Styrelsen beslutar enligt förslaget. 
 
Ledaransvariga för Gymmix har tidigare tagit fram ett policydokument för ledarna i Gymmix som 
godkänts av tidigare styrelse. Styrelsen ger i uppdrag till ledaransvariga att titta på policydokumentet 
och komma med förslag till uppdateringar om behov finns. 

§10. Kurser/utbildningar. 
Styrelsen: Kassör vill gå vidareutbildning genom RF/SISU i höst inom ekonomi. 
 
Gymmix: Marie har inte fått återkoppling från Marita och Inga ännu från mogengympan om deras 
utbildningsbehov. Gällande nya utbildningar ”basutbildning gruppträning för vuxna” är inte nästa 
tillfälle förrän i november för de två personer som anmält sitt intresse att bli nya ledare i Gymmix.  
HLR utbildning har tagits upp vid tidigare styrelsemöte. Marie och Anette ska ta upp detta igen på 
Ledarträffen med Gymmix. 
Ordförande ska begära in offert på hjärtstartare, närmaste hjärtstartare från Strandskolan är utanför 
Biblioteket. 
 
Bamse, Malin B, har inte nämnt något behov av utbildning för ytterligare ledare.  
 
Truppgymnastiken skickar sina ledare på de utbildningar som behövs för verksamheten. 

§11. Information från Förbunden och kommunen. 
Ordförande delar ut en sammanfattning av Nyheter april 2023. 

- Olika utbildningar för Truppgymnastiken samt digital utbildning i föreningsekonomi. Finns att 
läsa om på IdrottOnline. 

- Fler äldre i rörelse, se § 5. 
- Fritidskortet, satsning för barn och unga 8–16 år för fritidsaktiviteter. 
- Hur kan föreningsidrotten växa. Ny statistik visar hur många barn och unga som deltar i 

föreningsidrott utifrån vilken stadsdel eller vilket område de bor i. Underlaget blir en grund för 
ett intensifierat arbete för att nå fler områden med socioekonomiska utmaningar. 

§12. Sociala medier/Marknadsföring. 
Medverkan i annonserade evenemang: Invigning av sommarsäsongen, Karlsborgs kommun, på 
Fästningstorget 6/5, Guldfest 20/5, Karlsborgs handel, Nationaldagen 6/6, Sommargympa Gymmix. 
Vuxenträning.  
Styrelsen beslutar att medverka på Guldfesten med gympapass liknande förra året om ledarna i 
Gymmix är intresserade. Ledaransvariga får höra med ledarna snarast och återkoppla till styrelsen. 
Gällande Sommargympa får ledaransvariga höra med ledarna på Ledarträffen. De får kopia på hur 
programmet såg ut 2022 som vägledning. Ordförande kan söka bidrag hos kommunen om vi ska ha 
Sommargympa. Truppgymnastiken kommer att satsa på sin sommaravslutning 10/6 kl. 12:00 på 
Moliden och tycker att det är tillräckligt för dem. Styrelsen beslutar att tacka nej att medverka för 
Gymmix vid Invigning av sommarsäsongen 6/5 och Nationaldagsfirandet 6/6, och Truppgymnastiken 
till samtliga evenemang. 
Information på sociala medier, medlemsutskick och hemsidan går ut så snart det finns något att 
informera om.. 
 



                                                                                    

Truppgymnastiken, Maria Hammar, tar upp om att marknadsföra på sociala medier om behov av fler 
ledare. Eventuellt spela in en video där ledare får berätta om uppdraget och vad det innebär. 
Styrelsen ser det som ett bra förslag och Truppgymnastiken får tänka vidare på upplägget och 
återkomma. 
 
I dag är det sekreterare som sköter medlemsutskick, hemsidan och det mesta på sociala medier. 
Styrelsen har ett förslag att bilda en ny mediegrupp med Sara, Camilla, Carina och Jessica så att fler 
kan hantera hemsidan och övriga sociala medier. Detta är också ett steg i satsningen ”Ge styrelsen 
kraft”. Styrelsen beslutar enligt förslag. 

§13. Terminsstarter hösten 2023. 
Gymmix hade terminsstart ht v. 35 2022, förslag att ha start v. 35 även ht 2023. Styrelsen har också 
ett förslag att ha prova på/kick off v. 34. Ordförande delar ut veckoöversikten för vt 2023 samt 
upplägget på prova på/kick off vt 2023 till ledaransvariga som kan vara till hjälp på ledarträffen för 
planeringen inför ht 2023. Förslag att nästa ledarträff är 17/8. 
 
Önskemål från mediegrupp att kunna lägga ut uppgifter om terminsstarter och veckoöversikter för 
samtliga verksamhetsgrenar i god tid på hemsidan och övriga sociala medier.  

§14. Övriga frågor. 
Åsa Henriksson, Forsviks friskola, har mejlat till ordförande om möjlighet till sponsring med priser till 
deras firande vid Valborg. Förslag är att skänka en bok från Gymnastikförbundet samt ett 
träningsgummiband. Styrelsen beslutar enligt förslaget. 
 
Anna tar upp att Karlsborgs gymnastikförening inte är sökbara på Gräsroten. Ordförande kommer att 
registrera föreningen på Svenska Spel. Anna tar också upp att tipsa på hemsidan att när man gör 
inköp på Stadium online, förutom att erhålla egen poäng, även skriva in sin förening så får även 
föreningen poäng. 

§15. Nästa styrelsemöte. 
Datum: 15/8 kl. 18:30 
Plats: Kruthusvägen 98, Karlsborg 

§16. Mötets avslutande. 
Ordföranden tackar alla för ett givande och bra möte. 
 
 
Karlsborg 2023-04-05 

 

Johan Tranquist    Carina Nyberg 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

 

 

Jessica Björklund     Marie Karlsson 

Justerare     Justerare 


